

EducationUSA: 你的下一步

出國念書是很多人的夢想，念完書之後的下一步就是進入就業市場，你做好準備了嗎？

美國在台協會將在今年 5 月與 6 月舉辦兩次主題式的 EducationUSA: Your Next Step 活動，這將是 AIT 第一次針對台灣的大學生與研究生舉辦的一個職業發展活動。讓我們來聽聽專家們怎麼說出國念書對他們人生經驗的所帶來的成長，聊聊他們工作歷程中的小故事，也許從 EducationUSA: Your Next Step 這個活動中，你可以開發出一個你尚未發現的潛能，並透過經驗分享，找到一個求職新方向。

一個主題式的整天活動將包括 3 場系列講座，活動將由上午 9:20 至下午 4 點。

- 第一場我們邀請專業顧問為您做專業的生涯分析與人格探索
- 第二場將邀請三位有留學美國背景的專業人士與您分享他們的職場經驗與生涯故事
- 第三場將帶您直接到一個工作場域實際聽聽他們給您的幕後知識與資訊交流

歡迎有興趣的台灣大學生，研究生報名參加。一人只限報名一個整天的主題式活動，每一個整天的主題將提供 60 個名額。報名前請確認您活動當天是否整天的時間許可。活動全程免費，午餐須自理。獲選學員將由美國在台協會個別通知並提供更多活動資訊，獲選學員也需在活動前完成線上性向測驗。報名截止時間: 2015 年 5 月 22 日中午 12 點。

- 主題一: 商業與科技: 2015 年 5 月 29 日 (星期五) 上午 9:20 至下午 4 點

邀請講者:

- ❖ 劉詩亮，宸鴻光電科技財務長
- ❖ 高裕翔，鴻佰科技總經理、鴻海雲端事業群資深協理
- ❖ Mr. Six 劉威麟，Mr. Six Marketing 行銷顧問公司創辦人

職業場域巡禮: 台灣 IBM

報名網

址: https://docs.google.com/forms/d/1cDnnWfCpMQ3P5cl2BprkzTrWck0K7zXDsyJFzYhAbwE/viewform?usp=send_form

- 主題二: 藝術與文化: 2015 年 6 月 5 日 (星期五) 上午 9:20 至下午 4 點

邀請講者:

- ❖ 李文珊，國家文化藝術基金會獎助組總監
- ❖ 袁緒文，前文化部部長辦公室秘書，目前服務於國立台灣博物館
- ❖ 何昱達，藝術家，台灣創意設計中心

職業場域巡禮: 松山文創園區 (周琍敏，松山文創園區執行總監)

報名網址:

https://docs.google.com/forms/d/16RFomW0TZog3WrXnN0cDJY3hiTNzSUoqgdFnUC5Xn_g/viewform?usp=send_form

EducationUSA: Your Next Step Application

Studying abroad is a dream for many people. After finishing your degree, you will head into the job market as your next step. Are you ready to take this challenge?

Join us to hear what these professionals say about studying abroad and how it made a real difference in their own life. From EducationUSA: Your Next Step, you will your own potential. You may find a new career goal. The American Institute in Taiwan is launching EducationUSA: Your Next Step – two theme-based career development programs in the late May and the early June. This is AIT's first ever career development program designed for Taiwan college and graduate students.

This one-day workshop contains three sessions. The workshop will run from 9:20 am until 4:00 pm.

- First session: A professional career development consultant will provide guidance to students on exploring their own personalities and goals into the job market.
- Second session: Three panelists with U.S. educational experience will share their study abroad stories, professional expertise, and career related lessons.
- Third session: Visit a company or organization to gain behind-the-scenes knowledge.

Taiwan college and graduate students are invited to sign up for this program. Each person may only sign up for one day. AIT is pleased to offer 60 slots for each day. **Please make sure that you have a full-day availability before you sign up.** Selected participants will be notified by AIT and provided with more program information. Participants will also have to finish a pre-program on-line assessment. Registration Deadline: May 22, 2015, 12:00 PM.

▪ **THEME ONE: Business and Technology: May 29, 2015 (Friday)**

Featured Speakers

- ❖ Mr. Freddie Liu, Vice-President and Chief Financial Officer, TPK Holding Co Ltd
- ❖ Dr. YS Gau, General Manager of Ingrasys Corp, Foxconn Cloud Business Group
- ❖ Mr. Six (Liu, Wei Ling), Founder of Mr. Six Marketing Team

Site Visit

- ❖ IBM Taiwan

REGISTER HERE:

https://docs.google.com/forms/d/1cDnnWfCpMQ3P5cl2BprkzTrWCk0K7zXDsyJFzYhAbwE/viewform?usp=send_form

▪ **THEME TWO: Arts and Culture: June 5, 2015 (Friday)**

Featured Speakers

- ❖ Ms. Wen-shan Lee, Director, Grants Department, National Culture and Arts Foundation
- ❖ Ms. YUAN Hsu-wen, Secretary to the Former Minister of Culture
- ❖ Mr. Yuda Ho, Artist, Taiwan Design Center

Site Visit

- ❖ Songshan Cultural and Creative Park (Jasmine Chou, Executive Director)

REGISTER HERE:

https://docs.google.com/forms/d/16RFomWOTZog3WrXnN0cDJY3hiTNzSUoqgdFnUC5Xn_g/viewform?usp=send_form